
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 27. února 2025 
 
Přítomni: Forst, Gregor, Koucký, Loebl, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, Vidová Hladká 
Hosté: Čepek, Parízek, Šámal, Škoda 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (19. 12.) - bez připomínek. 
 
 2. Proběhla diskuse o nové Bc. akreditaci. Převažuje názor zachovat jeden studijní 

program. Převažuje rovněž názor zachovat Bc. práce. Vedoucí kateder připraví 
návrhy na možné úpravy předmětů do konce března. Akreditaci bude připravovat 
skupina pod vedením nového garanta kol. Šámala. 

 
 3. Jsou podepsaná memoranda s většinou ústavů AV ČR (včetně MÚ, IÚ, ÚTIA) o 

rámcových podmínkách pro PhD. studenty se školiteli z AV ČR. Na všechny 
interní studenty musíme mít dost prostředků – část pokryje sekce, ale je nutné 
zajistit dostatečné financování i z projektů. 

 
 4. Při prodlužování smluv děkanát požaduje podání žádosti, která musí mimo jiné 

obsahovat údaj, o kolikáté prodloužení smlouvy se jedná, a rovněž zařazení 
zaměstnance. 

 
 5. ÚFAL získal dva významné granty: OpenEuroLLM a OP JAK ve výzvě pro 

společenské a humanitní vědy. 
 
 6. Nové žádosti o GAČR se podávají do 26. 3. (registrace na OGAP je do 12. 3.). 

Je třeba počítat s pokrytím mezd PhD. studentů takto: Výsledná měsíční mzda 
studenta při plánovaném úvazku musí být alespoň 25 tis., doporučujeme alespoň 
30 tis. Měsíční mzda při plném úvazku musí být alespoň 50 tis., doporučujeme 
55–60 tis. 

 
 7. Termín pro podávání cen Neuron je 31. 3., pokud má nominaci podat děkan, je 

termín 24. 3. Nominace na cenu děkana za nejlepší knižní publikaci se podávají 
do 31. 3. sekčnímu proděkanovi. 

 
 8. Od 12. do 17. června proběhne on-site visit pro hodnocení UK. Dle doplňujících 

informací z rektorátu bude trvat cca 2 hodiny, pravděpodobný termín na 
informatické sekci je čtvrtek 12. 6. nebo pondělí 16. 6. 

 
 9. Příští Matouškovskou přednášku přednese 28. 5. od 14 hod. v N1 prof. Černocký 

z VUT Brno. 
 
 10. Skupina pro propagaci navrhuje pro propagační práci najmout člověka na plný 

úvazek. Kolegium sekce souhlasí. 
 
 11. Proběhla diskuse o způsobu zavedení nového opatření týkajícího se povinného 

používání adres z domény matfyz.cuni.cz studenty. Byl vysloven zásadní 
nesouhlas s použitým postupem. 

 



 12. Správa budov na podnět Kolejí a menz navrhuje vyzdobit stěny menzy. Návrh na  
nápisy s částmi zdrojových kódů nebyl přijat s velkým nadšením, budeme hledat 
alternativní možnosti. 

 
 13. Telefonní předvolba 22191 byla zrušena. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


